
 
Foreningen Andelsgaarde  
Bestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 23 oktober 2019 kl. 17:00-19:30 På Den Grønne Froskole, Amager.  
 
Deltagere: Rasmus, Morten, Phie, Helene og Kristoffer, Anders og Phie  
 
Dagsorden: 
 
1: Godkendelse af referat 

2: Orientering 

3: Fondssansøgninger 

4: Betalingssystem 

5: Økonomisk status 

6: Medlemsstatus 

7: Fremtidige kampagnefilm og debatindlæg 

8: Medlemsundersøgelse 

9. Evt.  

 

1: Referat godkendt 

2: Det skrider fortsat fremad med flere medlemmer, dog har vi ikke været så meget i 

medierne, og det betyder at medlemstilgangen ikke er så høj i øjeblikket. 

3: Vi afventer svar fra RealDania under projektet Underværker. Tak til Kristoffer og Helene 

for det store arbejde. Også en særlig tak til Sofie, som har været en stor hjælp.  

4: Betalingssystemet driller i perioder, og vi har været omkring QuickPay og vores 

Woocomerce-konsulent for at afvikle de værste problemer. De er stadigvæk medlemmer 

som ikke reagerer på rykkerskrivelser, hvis deres betalingskort hopper af. Vi afventer og 

ser hvor mange de drejer sig om, når der er gået nogle måneder, og vi har en historik.  

5: Foreningens formue er d.d. 727.672 kr.   



6: Medlemstallet for er 985 betalende medlemmer. Sofie sender ud til de mange tidligere 

medlemmer, som ikke er overgået til månedlige betalinger.  

7: Anders vil begynde, at arbejde på en ny kampagnefilm, evt. til Coop Crowdfunding.  

8: Rasmus har arbejdet sammen med Sofie om en medlemsundersøgelse. Det tegner godt 

og første udkast sendes til bestyrelsen for eventuelle kommentarer.  

9: Rasmus ytrer ønske om, at vi forsøger at beholde Sofie efter hendes praktikperiode er 

overstået som fast administrativ hjælp, da foreningen vokser og at der løbende 

kommende mange forespørgsler. Alle er enige om, at vi ønsker at holde de administrative 

omkostninger til et absolut minimum, og at vi derfor ikke kan tilbyde nogen løn endnu til 

en egentlig projektleder.  

 

  


